
Novi nadzorniki Luke Koper - Mišic ni več v skladu
s statutom - Delavski direktor brez pooblastil

Sod je Mišiču nadel uzde
Gašpar Gašpar Mišic danes ne bi mogel več
postati predsednik uprave Luke Koper.
Delničarji so namreč včeraj spremenili statut,
tako da je za ta položaj treba imeti pet let
delovnih izkušenj pri vodenju velikih družb in
univerzitetno izobrazbo, česar pa Mišic kot
podjetnik in inženir navtike nima. A
sprememba seveda ne velja za nazaj.

KOPER � Položaj Gašpar-
ja Gašparja Mišica na čelu
Luke Koper, pa tudi podpis
njegove pogodbe o zapos-
litvi, sta tako v rokah novega
nadzornega sveta. V njem je
pet novih predstavnikov ka-
pitala, ki jih je z nasprotnim
predlogom na skupščini do-
segel Sod. To so nekdanji
favorit za predsednika upra-
ve Luke Rado Antolovič, de-
kanja fakultete za pomor-
stvo in promet Elen Twrdy,
pomočnik uprave Vzajemne
Andrej Šercer, vodja pravne
službe na Sodu Žiga Šker-
janec in izvršna direktorica
Prve zavarovalnice Alenka
Žnidaršič Kranjc. V Sodu so
torej na koncu odločili, da
bo lokalna skupnost ohra-
nila svojega predstavnika v
nadzornem svetu Luke, zdaj
jo zastopa Sabina Mozetič iz
koprske občine. Sprva so
namreč nameravali odpo-
klican' tudi občinskega
predstavnika.

Kdaj se bo novi nadzorni
svet prvič sestal, še ni znano.
Prvo sejo mora sklicati naj-
starejši član.

Mišic samozavesten
Mišic je zadovoljen z nad-

zorniki. "Poznam Elen Twr-
dy, ki je bila predsednica
komisije pri moji diplomi, in
Rada Antoloviča, ki je vr-
hunski strokovnjak," pravi.
Za svoj položaj se ne boji.
"Prav nič me ne skrbi, že
dosedaj sem dokazal, da
znam voditi Luko bistveno

bolje od predhodnikov," je
samozavesten.

A vendarle bo imel pred-
sednik uprave Luke po no-
vem manjša pooblastila. Za
vsak posel z nepremičnina-
mi, denimo tudi za vpiso-
vanje hipotek, v Luki ali nje-
nih hčerinskih družbah bo
potreboval predhodno so-
glasje nadzornega sveta, so
izglasovali delničarji.

Delničarji so tudi spreme-
nili statut, tako, da delavski
direktor nima več pristojno-
sti zastopati družbo. Dopus-
tili pa so možnost, da Luka
dobi prokurista, ki zastopa
družbo skupaj s predsedni-
kom uprave.

Delo devetčlanskega nad-
zornega sveta so delničarji
spremenili tako, da je za
sklepčnost nadzornega sve-
ta pri imenovanju in odpo-
klicu predsednika ali članov
uprave dovolj že polovica
članov (ne več dvotretjinska
večina), mora pa biti pri tem
zagotovo prisoten predsed-
nik nadzornega sveta.

Izpodbojne tožbe

Vse spremembe so bile
sprejete s soglasno večino
prisotnega kapitala. Pred-
stavnika društev malih del-
ničarjev MDS in VZMD pa
sta napovedala izpodbojni
tožbi, ker po njunem
mnenju Sod neupravičeno
omejuje pooblastila delav-
skemu direktorju. Zato je
protestiral tudi Mladen Jo-
vičič, predstavnik zaposle-

nih v nadzornem svetu, po
njegovih besedah se je Sod
odločil za politiko konflikta.

KATJA GLEŠČIČ
Mišic bi največjo ladjo na svetu
Luka Koper bo podaljšala in razširila drugi pomol,
morda celo za 600 metrov, pravi Gašpar Gašpar Mišic.
A ta podaljšek ne bo v obliki črke F, kot je Mišic pokazal
še pred nekaj dnevi, ampak je po novem obveljalo
"običajno" podaljšanje (pomol v obliki črke I). "Tako
bomo v Kopru lahko sprejeli tudi ladje z 18.000 TEU,"
se je pohvalil. Gre za največjo ladjo na svetu, ki sicer
pristaja le v nekaj pristaniščih na svetu, v Evropi le v
Rotterdamu.
Tretji pomol se tako seli vzelo daljno prihodnost, pravi
in dodaja: "Ankarančani si lahko oddahnejo."
Mišic je v 40-rninutnem nagovoru delničarjem na
skupščini govoril tudi o tem, kako neracionalno so se
obnašale prejšnje uprave Luke in naštel milijonske
prihranke, ki mu jih je uspelo doseči v mesecu dni,
kolikor vodi Luko.
O potnih stroških
Rado Antolovič, ki vodi družbo P&O Maritime v
Dubaju, je za PN že zagotovil, da to ni ovira za delo
nadzornega sveta Luke, saj je vsake tri tedne zagotovo
v Sloveniji. Včeraj pa so se pojavila še vprašanja, ali mu
bo Luka plačevala potne stroške iz Združenih arabskih
emiratov.
"Ravnal se bom po normativih, ki veljajo v Luki Koper
in v Sloveniji. Bistveno vprašanje bi moralo biti,
kolikšno vrednost bo lahko poslovanju Luke Koper
prinesel nov nazorni svet," odgovarja Antolovič.
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Tema: mali delničarji
Tema: mali delničarji

Tema: Vseslovensko združenje malih delničarjev
Tema: Vseslovensko združenje malih delničarjev



Gašpar Ga.špar Mišic, notarka Nana Povšič Ružič, predsednik skupščine Stojan Zdolšek in
predstavnik Soda Žarko Sajič
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